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FACULTAT DE FÍSICA  
ACTA DE REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE RECERCA DE LA FACULTAT DE FÍSICA 
 
 
Dia: divendres, 10 d’abril de 2015 
Hora: 11:00 (1a convocatòria), 11:30 (2a convocatòria) 
Lloc: Sala de Reunions de la Facultat de Física 
 
 
Assistents en 2a convocatòria: 

Francesc Salvat, President de la Comissió  

Francesca Peiró, Eduard Salvador, Pere Serra, Jordi Sánchez (Oficina d’Afers Generals, 
convidat) 

Antoni García Santiago, Secretari de la Comissió 
 
Excusen assistència: Jaume Casademunt, Amílcar Labarta 
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

2. Informe del president. 

3. Resolució de la 1a convocatòria 2015 d’ajuts de recerca de la Facultat de Física. 

4. Torn obert de paraules. 
 
 
Per començar, el President dóna la benvinguda al Dr. Pere Serra, nou representant del 
Departament de Física Aplicada i Òptica en aquesta Comissió, i agraeix la significativa 
contribució fins a la data del membre sortint del mateix departament, el Dr. Enric Bertran. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
El Dr. Serra i el President proposen sengles esmenes i es decideix deixar l'aprovació de l'acta 
per a la propera sessió, perquè tots els membres puguin llegir-la acuradament i suggerir 
altres modificacions que es considerin oportunes. 
 
 
 
 



 

 
 
 
2. Informe del president 
 
Entre els punts principals de la reunió de la Comissió de Recerca de Vicerectorat celebrada el 
passat 12 de març, el President destaca l'informe dels vicerectors sobre les estadístiques dels 
projectes europeus actius a la UB i sobre la posició d'aquesta en els rànquings internacionals 
d'universitats, la notícia que el portal de recerca de Catalunya es troba en construcció, la 
resolució de la convocatòria de beques APIF i la informació que s'espera que el nou Contracte 
Programa de Recerca s'obri cap a mitjans de maig. 
 
 
3. Resolució de la 1a convocatòria 2015 d’ajuts de recerca de la Facultat de Física 
 
Després de valorar les sol·licituds presentades, els assistents acorden el següent: 
 

• Organització de congressos (OC):  
Finançar amb 2.000€ la sol·licitud de 2.200€ presentada pel Dr. Ignasi Pagonabarraga (Dept. 
Física Fonamental), amb 2.000€ la sol·licitud de 2.000€ presentada pel Dr. Josep Maria Pons 
(Dept. Estructura i Constituents de la Matèria), i amb 1.000€ la sol·licitud de 2.200€ 
presentada pel Dr. Salvador Bosch (Dept. Física Aplicada i Òptica). El cost total finançat en 
aquesta categoria és de 5.000€. 
 

• Professors investigadors visitants (PIVF): 
Finançar sense reduccions tots els imports sol·licitats. el cost total dels quals és de 3.150€. 
 

• Borses de viatge (BV): 
Finançar amb les quantitats mínimes les sol·licituds presentades (150€ per viatge en territori 
espanyol, 240€ per viatge en territori europeu, 360€ per viatge fora d’Europa). El cost total 
finançat en aquesta categoria és de 9.657€. 
 

• Exclusions: 
Desestimar una de les dues sol·licituds de BV presentades pel Sr. Camilo Florian (Dept. Física 
Aplicada i Òptica), per duplicitat de peticions en una mateixa categoria d’ajuts. 
 
El total finançat és de 17.807€ i els sol·licitants seran informats en breu per l’Administració 
de Centre. 
 
Per raons pressupostàries, les activitats amb data d'inici anterior a 01.06.2015 es veuran 
directament cobertes (7.427€) a càrrec del romanent del Contracte Programa 2014 de la 
facultat, mentre les activitats amb data d'inici igual o posterior a 01.06.2015 es veuran 
cobertes (10.380€) quan arribi el Contracte Programa 2015.  
 
Els assistents també acorden fer una reunió futura per redissenyar alguns dels criteris de 
definició de les quantitats associades a cada mena d'ajut, en particular les relatives a estades 
de llarga durada i a viatges a destinacions fora d'Europa. 



 

 
 
 
 
3. Torn obert de paraules 
 
La Dra. Francesca Peiró fa un comentari sobre la postura de la UB davant la instal·lació de 
microscòpia electrònica amb aberració corregida. En particular exposa que la conclusió de la 
reunió informativa als possibles usuaris interessats celebrada el passat 17 de febrer va ser 
simplement que la UB seguiria assistint a les reunions relacionades amb aquesta instal·lació i 
amb la sol·licitud d'un projecte per tirar-la endavant. Així mateix, considera que no hi ha una 
tramesa clara d'informació per part dels gestors de la UB implicats en aquest projecte. 
 
El president entén que, si bé aquesta Comissió de Recerca té poc a dir sobre la postura que 
ha d'adoptar la UB en una iniciativa com aquesta, considera que si hi ha un col·lectiu 
d'usuaris de la facultat interessats en aquesta instal·lació, aquesta Comissió sí que podria 
incidir sobre la comissió que gestiona la instal·lació per defensar els interessos d'aquests 
usuaris. 
 
 
Havent tractat tots els punts de l’ordre del dia, la sessió es clou a les 13:10 hores. 
 
 
Barcelona, a 10 d’abril de 2015 
 
El Secretari     Vistiplau del President 
 

                                                      
 
Dr. Antoni García Santiago   Dr. Francesc Salvat Gavaldà 
 


